

Title (en)

Vehicle lighting or signalling device comprising improved ventilation means.

Title (de)

Kraftfahrzeug-Beleuchtungs- oder Signal-einrichtung mit verbessertem Ventilationssystem.

Title (fr)

Dispositif d'éclairage ou de signalisation pour véhicule, comportant des moyens de ventilation perfectionnés.

Publication

EP 0597763 A1 19940518 (FR)

Application

EP 93402729 A 19931108

Priority

- FR 9213466 A 19921109
- FR 9306917 A 19930609

Abstract (en)

This device comprises a casing (1), containing a bulb and to which a closure glass lens is fixed in a leaktight manner and is of the type comprising a duct (2) integral with the casing (1) which connects the inside with the outside. It is noteworthy in that: - the duct extends along a general direction descending along a wall of the casing (1), and is bounded by the said wall and a plug (6) of complementary shape; - the duct communicates with the inside of the casing (1) through a passage (5) provided in its upper region and with the outside through an opening (20) of smaller cross-section than that of the duct; - it comprises an emergent tube (3), projecting towards the bottom inside of the duct, which has a smaller cross-section than that of the duct (2), the tube (3) connected with at least one side wall (110) of the duct; - it is equipped with an element forming a screen (4) arranged in line with the lower opening (32) of the tube (3), at a distance therefrom and inside the duct (2). Equipment for fitting out motor vehicles. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ce dispositif comprend un boîtier (1) renfermant une lampe et auquel une glace est fixée de manière étanche, et est du type comprenant un conduit (2) solidaire du boîtier (1), qui met en communication l'intérieur avec l'extérieur. Il est remarquable par le fait que : le conduit s'étend selon une direction générale descendante le long d'une paroi du boîtier (1), et est délimité par ladite paroi et un bouchon (6) de forme complémentaire ; le conduit communique avec l'intérieur du boîtier (1) par un passage (5) prévu dans sa région supérieure et avec l'extérieur par une ouverture (20) de section plus petite que celle du conduit ; il comprend un tube débouchant (3), en saillie vers le bas à l'intérieur du conduit, lequel présente une section plus petite que celle du conduit (2), ce tube (3) se raccordant à au moins une paroi latérale (110) du conduit ; il est équipé d'un élément formant écran (4) disposé à l'aplomb de l'ouverture inférieure (32) du tube (3), à distance de celui-ci et à l'intérieur du conduit (2). Matériel pour l'équipement automobile. <IMAGE>

IPC 1-7

F21M 7/00; F21Q 1/00

IPC 8 full level

F21V 31/03 (2006.01)

CPC (source: EP)

F21S 45/33 (2017.12); **F21S 45/37** (2017.12)

Citation (search report)

[A] FR 2669992 A1 19920605 - VALEO VISION [FR]

Cited by

DE4444832A1; DE19944288B4; EP0717231A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0597763 A1 19940518; EP 0597763 B1 19960327; DE 69301998 D1 19960502; DE 69301998 T2 19960808; ES 2086908 T3 19960701

DOCDB simple family (application)

EP 93402729 A 19931108; DE 69301998 T 19931108; ES 93402729 T 19931108